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Provinciale Staten

Vragen van het statenlid Trees Janssens (Partij voor de Dieren) ingevolge artikel 44 reglement van orde 

AANHANGSEL
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2021 nummer 145.

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Verlening ontheffing Wet 
natuurbescherming voor doden van vossen in de gebieden Schouwen Duiveland en Yerseke Moer:

Vragen aan gedeputeerde staten Antwoorden van gedeputeerde staten
1. Provincie Groningen heeft een 

genomen besluit tot ‘s nacht 

schieten van vossen teruggedraaid 

omdat op geen enkele manier 

aannemelijk gemaakt is dat het 

doden van vossen in het holst van 

de nacht zal leiden tot een 

verbetering van het broedsucces 

van weidevogels. 

https://fauna4life.nl/nachtelijk-

afschot-vos-in-groningen-van-de-

baan  Is GS bekend met dit besluit?

1. Gedeputeerde Staten zijn bekend met 

dit besluit.

2. De provincie Groningen heeft haar  

besluit ingetrokken na het advies 

van een onafhankelijke interne 

commissie. Volgens deze 

commissie was niet aannemelijk 

gemaakt dat het ‘s nachts doden 

van vossen nodig is voor de 

instandhouding van de 

weidevogelpopulatie. Neemt GS 

deze vaststelling mee in de 

beoordeling van het 

faunabeheerplan vos? Zo nee, 

waarom niet?

2 De details van de onderbouwing in het  

faunabeheerplan vos in Groningen zijn 

ons niet bekend. Onbekend is dus ook 

waarom de Provincie Groningen deze 

afweging zo heeft gemaakt.

Wij hebben een eigen afweging 

gemaakt op basis van het bij ons 

ingediende FBP en de daarin gegeven 

onderbouwing. 

3 Is GS bekend met het recente 

onderzoek van Sovon over de 

predatie van weidevogels en dat 

daar uit blijkt dat het ‘beheer’, 

oftewel afschot, van predatoren 

weinig lijkt te helpen en al helemaal 

geen zin heeft als het gebied waar 

 3. GS zijn bekend met het onderzoek van  

Sovon. GS beoordelen de 

onderbouwing in een faunabeheerplan 

en nemen daarbij mee welke 

preventieve maatregelen zijn getroffen 

in een gebied. GS maken gebruik van 

diverse onderzoeken als 
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het om gaat voor de weidevogel niet 

voldoende geschikt is? 

https://www.sovon.nl/nl/actueel/nieu

ws/probleem-predatie-weidevogels-

vraagt-om-maatwerk  Neemt u dit 

onderzoek mee in de beoordeling 

van het faunabeheerplan vos? Zo 

nee, waarom niet?

achtergrondkennis, waaronder 

onderzoeken van Sovon. Bij het 

beoordelen van een aangevraagde 

ontheffing worden alle aspecten 

afgewogen (gebied, getroffen 

preventieve maatregelen, noodzaak, 

aantallen etc.) en worden voorwaarden 

aan een ontheffing verbonden. 

4 Is GS bekend met de ervaringen 

omtrent de vossenjacht in 

Luxemburg waar sinds 5 jaar de vos 

niet meer bejaagd wordt en 

ondanks dat de populatie stabiel is? 

Neemt u dit mee in uw beoordeling 

van het faunabeheerplan vos? Zo 

nee, waarom niet?

4. GS zijn bekend met het feit dat de vos 

niet meer bejaagd wordt in Luxemburg. 

De Luxemburgse regering heeft geen 

exacte cijfers over het aantal Vossen in 

het land, of over een eventuele 

toename van de vossenpopulatie. 

Daarvoor is er grootschalig onderzoek 

nodig en moet de populatie zowel voor 

als na het verbod grondig worden 

opgevolgd. Er is tot dusver geen 

aanwijzing dat Luxemburg op dit 

moment te kampen heeft met een 

explosie in de populatie vossen of een 

toename van vossen.  Luxemburg is 

qua landschap en weidevogels echter 

een heel ander gebied dan Zeeland. Wij 

hebben een eigen afweging gemaakt op 

basis van het bij ons ingediende 

Faunabeheerplan en de daarin gegeven 

onderbouwing met de kennis van ons 

eigen gebied en toegesneden op de 

Zeeuwse situatie.

5 Is GS het met PvdD eens dat 

‘beheer’, oftewel afschot, van 

predatoren niet het beoogde effect 

heeft? Zo ja, waarom blijft men dan 

in deze werkwijze volharden? Zo 

nee, waarom zijn de rapporten en 

onderzoeken dat dan niet met u 

eens?

5 De organisatie van het Faunabeheer in 

Zeeland is opgedragen aan de 

Faunabeheereenheid Zeeland (FBE). In 

FBE zijn verschillende  geledingen 

vertegenwoordigd, zowel vanuit 

landbouw, jacht, natuur- en 

dierenbescherming. De FBE maakt de 

faunabeheerplannen en op basis 

daarvan wordt wel of niet een ontheffing 

verstrekt. Ten aanzien van 

predatorenbeheer zijn er verschillende 

visies en rapporten in omloop. Binnen 

de provincie, zowel bij de 

vergunningverlening als vorming van 

beleid, wordt kennis op peil gehouden 
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en nemen we nieuwe onderzoeken en 

rapporten mee bij de beoordeling of 

afweging. 

Namens fractie: Partij voor de Dieren

Trees Janssens

MIDDELBURG, 26 januari 2021

Gedeputeerde Staten

Drs. J.M.M. Polman
A.W. Smit
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